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Lokal skyddskommitté   
 

PROTOKOLL 

Diarienummer  
V 2023/2752 

Datum 2023-11-20 

Protokoll lokal skyddskommitté 

Närvarande 
Sven Lidin, dekan, ordförande 
Catrin Malmström, kanslichef, ledamot 
Jessica Abbott, biologiska institutionen, ledamot 
Marie Skepö, suppl. för Leif Bülow, kemiska institutionen, ledamot 
Bengt Meuller, över- och huvudskyddsombud 
Erling Jirle, huvudskyddsombud 
Olga M Brotzen, huvudstuderandeskyddsombud 
Gunilla Thylander, HR-chef, suppleant 
Ragnhild Möller, sammankallande, protokoll 
Marie Gruvhammar, Studenthälsan, adjungerad 
Johan Ohlin, Företagshälsovården, adjungerad 
Per Persson, tillträdande dekan 

Frånvarande 
Martin Jarenmark, huvudskyddsombud 
Magnus Alsterfjord, huvudskyddsombud 
Jörgen Persson, huvudskyddsombud 

1. Ordförande öppnar mötet 
Sven öppnar dagens möte. 

2. Justeringsperson väljs 
Catrin väljs att justera protokoll från dagens möte. 
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3. Föregående mötes protokoll 
Inget att notera, läggs till handlingarna. 

4. Aktuella frågor om arbets- och studiemiljö 

Lägesrapport omorganisationer och uppföljning risk- och 
konsekvensplaner  
Gunilla och Ragnhild har gått igenom risk- och konsekvensanalyser 
som gjordes för omorganisationen av institutionen för astronomi och 
teoretisk fysik. Den är ok på fakultetsnivå, dvs. inga åtgärder återstår. 
Däremot arbetas det vidare ute på institutionerna i samband med 
flyttar. 
Risk- och konsekvensanalys har gjorts på biologiska institutionen med 
anledning av omorganisation. 

Lägesrapport OSA-enkäter och SAM-uppföljning 
En enhet återstår när det gäller återkoppling av resultatet från OSA-
enkäten till alla anställda. Övriga enheter har presenterat och arbetar 
vidare med åtgärder. 
SAM-uppföljningen: 5 av fakultetens 10 enheter har gjort SAM-
uppföljning. Handlingsplaner upprättas också. 

Lägesrapport skyddsombudsval 
Frågan om processen är skickad till Centrala skyddskommittén.  
Alla enheter är inte helt klara med skyddsombudsval. 

Lägesrapport Specialanpassade studieplatser 
Fakultetens specialanpassade studieplatser på Kemicentrum är klara. 
Följ upp till nästa möte hur många studenter som använder. 

5. Tillbud, arbetsskador och inspektioner 
Ett tillbud och en riskobservation sedan förra mötet.  

6. Sjukfrånvaro och rehabilitering 
Gunilla informerar om att ny statistik kommer att tas ut efter 
årsskiftet. Sjukstatistiken följs upp två gånger per år. 
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7. Ärenden från studenterna 
Frekvens på möten i HMS-kommittén lyfts. Två möten per termin 
gäller. Studerandeskyddsombuden vill bli inbjudna till HMS-mötena 
(även huvudstuderandeskyddsombud). Diskussion om var studenterna 
kan vända sig om fysisk studiemiljö. De upplever att information 
saknas. HMS-kommittéerna är en instans.  

8. Diskussion med tillträdande dekan 
Reflektioner från avgående dekan kring bland annat utmaningar med 
våra olika rapporteringssystem (exempelvis sjukanmälningar), 
studieplatser (LU-gemensamma) och ansvar kring dessa samt 
upphandlingsregler. Skicka fler ärenden uppåt? (exempelvis önskemål 
och kravspecar för våra system). Även diskussion om datorisering och 
digitalisering samt hur vi kan arbeta ännu mer integrerat och 
förebyggande med arbets- och studiemiljöfrågor. 

9. Företagshälsovården och Studenthälsan 
Johan Ohlin är i dagsläget ensam arbetsmiljöingenjör på 
Företagshälsovården. 
 
Studenthälsan jobbar med att få i gång IA-systemet för studenter. 
Alla remissvar om studiesocial skyddsrond har kommit in och gåtts 
igenom. Remissen har överlag tagits emot positivt. 
Mallen för fördelning av arbetsmiljöuppgifter håller på att förtydligas 
kring det som gäller för studenter och studiemiljö. Förhoppningsvis 
klar att använda i januari 2024. 

10. Övrigt 
Från LU Byggnads nyhetsbrev 2003:3 (bilaga 1). Nya försäkringskrav 
gällande hantering, förvaring och laddning av litiumjonbatterier. 
Information har skickats ut från fakulteten till prefekter och 
husprefekter. Implementering av förbud görs direkt. Info kommer 
även i Insidan. Biologiska institutionen har utsett en ansvarig person 
samt gått ut med information (bilaga 2). 
Diskussion om tystnadskultur utifrån STs rapport ”Tyst stat”. 

https://st.org/press-och-opinion/rapporter/2021-tyst-stat-om-den-hotade-oppenheten-i-statlig-forvaltning
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Vissa kände igen beskrivningar i rapporten, andra inte alls. Diskussion 
om bland annat kultur och lagstiftning. Finns inbyggda problem med 
beroendeställningar (exempelvis doktorand-handledare), med 
anonymitet kontra öppenhet (offentlig handling), samt ”nedärvd” 
kultur (praxis). 

11. Möten VT 2024 
• 26/2 kl. 13.00-15.00, Universum, OBS! Förlängd tid och möte 

även med suppleanter 
• 22/4 kl. 13.15-14.45, Universum 

12. Ordförande avslutar mötet 
Sven tackar och avslutar mötet. 
 
 
_________________________ _______________________ 
Sven Lidin   Catrin Malmström 
Ordförande   Justeringsperson  
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